



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
COMMUNITY NOTICE**

24 March 2022

Shire of Christmas Island Housing Stress Survey Launch

Where: Poon Saan Community Hall
When: 4.30pm – 5.15pm, Wednesday 30th March 2022
Who: All residents invited, with a focus on renters and people looking to acquire their first home, or make the Island their home.

The Shire of Christmas Island is collecting local data on the housing market to help inform its upcoming Local Planning Strategy and new Town Planning Scheme.

Following the five November 2021 Local Planning Strategy community consultations, it was determined that specific local research was needed with the opportunity for renters and people looking to acquire their first primary place of residence especially to share views and discuss options.

Halal finger food will be provided. Please wear a mask. Hand sanitiser and a COVID register will be on site. Social distancing seating will be applied. Please do not attend if you feel unwell.

For more information contact Manager of Governance, Research, Policy and Grants Chris Su at 9164 8300 (237), chris@shire.gov.cx

David Price
Chief Executive Officer



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
NOTIC AWAM**

24 Mac 2022

Pelancaran Survei Tekanan Perumahan Shire Pulau Krismas

- Di mana: Community Hall Poon Saan
- Bila: 4.30 petang – 5.15 petang, Rabu 30 Mac
- Siapa: Semua penduduk Pulau dijemput, dengan tumpuan kepada orang-orang yang menyewa rumah dan orang-orang yang ingin mencari rumah pertama mereka, atau menjadikan Pulau sebagai rumah mereka.

Shire Pulau Krismas sedang mengumpul data tempatan mengenai pasaran perumahan untuk membantu memaklumkan Strategi Perancangan Tempatan dan Skim Perancangan Bandar baharunya yang akan datang.

Berikutan perundingan komuniti Strategi Perancangan Tempatan lima November 2021, telah ditentukan bahawa penyelidikan tempatan khusus diperlukan dengan peluang untuk penyewa dan orang ramai yang ingin memperoleh tempat tinggal utama pertama mereka terutamanya untuk berkongsi pandangan dan membincangkan pilihan.

Makanan ringan halal akan disediakan. Tolong pakai mask. Sanitiser tangan dan daftar COVID akan berada di tempat. Jarak sosial akan digunakan kepada tempat duduk. Tolong jangan hadir jika anda rasa tidak sihat.

Untuk maklumat lanjut sila hubungi Manajer Pentadbiran Urus, Penyelidikan, Dasar dan Geran Chris Su di 9164 8300 (237), chris@shire.gov.cx

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif



圣诞岛郡政府
社区公告

2022年3月24日

圣诞岛郡政府住房压力调查启动

地点：Poon Saan社区会堂

时间：3月30日星期三下午4:30 - 5:15

对象：邀请所有居民，关注租房者，和希望购置首套住房，或以圣诞岛为家的人参与调查

圣诞岛郡（Shire of Christmas Island）正在收集当地住房市场的数据，以帮助为即将到来的当地规划战略，和新的城市规划方案提供信息。

在2021年11月举办的五次地方规划策略社区协商之后，确定了特定的研究方向，针对特别是需要租房的人，和正在寻找的第一次主要居住地（首次置业）的人，分享他们的观点和讨论。

到时现场将提供清真小食。请您记得戴上口罩。现场将提供洗手液和COVID登记簿。同时 will 保持座位之间的社交距离。如果您感到不适，请不要出席。

如欲了解更多信息，请致电9164 8300（237）联系治理、研究、政策和拨款经理Chris Su, chris@shire.gov.cx

大卫·普莱斯
首席执行官